
JE TO UŽ REVOLUCE? Praha se bouří – stejně
jako Vídeň a další evropská města. Tisíce
demonstrantů před Babišovou a Vojtěchovou
Strakovkou. Přidali se už i policisté a hasiči
(VIDEA )
- CZ24 News | 13. prosince 2021

ČESKO: Radek Pokorný přináší zprávy a video z protestních shromáždění a průvodů, které rozezněly
o třetí adventní neděli naše hlavní město, a jež signalizují, že “mlčící většina” tentokrát už mlčet
nemíní

Prahou opět prošel jeden z největších průvodů od převratu v roce 1989. Na třetí adventní neděli se
obhájci svobody a občanských práv proti nastupující totalitě vydali po demonstraci na Václavském
náměstí v impozantním počtu na pochod, který prošel za stálého skandování přes nábřeží až
k budově vlády a pokračoval na Hradčanské náměstí, kde ve večerních hodinách akce skončila.

Průvod ke kterému se cestou přidávali další a další občané došel k vládě v počtu mnoha tisíc lidí.
Rozhodně to nebyly ony 4 tisíce “odhadované” policií, ale násobně větší počet.

Průvodu předcházela demonstrace proti povinnému očkování a covidové totalitě pořádaná hnutím
Otevřeme Česko – Chcípl PES a podpořená více než třiceti dalšími stranami, hnutími, spolky a
iniciativami a mnoha profesními skupinami postiženými Babišovou vyhláškou o povinném očkováním.

 

 

Demonstrace na Václavském náměstí navázala na podobně početné akce na Staroměstském náměstí
17. listopadu a o 14 dní později na Letné. Na rozdíl od předchozích dvou nebyli hlavní řečníci jen
z okruhu politických stran a hnutí, ale i z jednotlivých profesních skupin. Opět vše moderoval Jiří
Janeček s Jakubem Olbertem z hnutí Otevřeme Česko. Za právníky, kteří dlouhodobě oponují
vládním restrikcím, vystoupil tak jako na minulých akcích právní garant Trikolóry Jindřich Rajchl,
kterému Česká televize minulý týden na poslední chvíli – po zásahu ministerstva zdravotnictví –
zrušila pozvání do pořadu Máte slovo.

Pozvaní hosté obhajující povinné očkování měli podle něho strach se s ním utkat v přímé
diskusi. „Mocipáni z ministerstva zdravotnictví se zalekli, že by v České televizi zazněla pravda,
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která by jim jejich agendu a lež zbourala jako domeček z karet. Chtěli umlčet můj hlas, který by
jednoznačně řekl, jak to s celým tímto divadlem je.“ 

Jeho projev se snažili přítomní policisté, zřejmě na výzvu Hřibova magistrátu, neúspěšně přerušit
výzvami k rozchodu, s odůvodněním, že demonstrující porušují protiepidemická opatření. Výzvy,
které lidé ignorovali, zopakovala policie neúspěšně pak ještě několikrát. Odpovědí byl pískot a
skandování Svobodu, Svobodu! Jenže vzhledem k počtu demonstrantů si silové složky násilí raději
rozmyslely.

Za učitele vystoupil ředitel školy Petr Vrána, který odmítl respektovat vládní nařízení, a nepoddal
se. „Věřím, že už se ledy lámou. Jsem přesvědčen, že se nám podaří společně docílit svobodu o
kterou všichni usilujeme.“

Předseda paralelní lékařské komory Miroslav Havrda vyjmenoval zásadní důvody, proč nezavádět
povinné očkování. Homeopat Václav Hrabák, který patří k iniciátorům Deklarace lékařů proti
státnímu nátlaku na očkování, uvedl, že tento dokument kromě desetitisíců občanů, podepsalo i 1700
lékařů a další podpisy stále přibývají. Upozornil také, že předseda Lékařské komory Milan Kubek
mluví v televizích pouze za menšinu lékařů, většina doktorů ho za svého zástupce nikdy nevolila a
s jeho názory na povinné očkování nesouhlasí.

Vysokoškolský pedagog a podnikatel Otto Jarolímek připomněl známý fakt, že každý totalitní režim
zaútočí nejprve na živnostníky a střední třídu, takže není žádným překvapením, že i současná rodící
se totalita si vybrala tuto skupinu občanů, aby jim vládními restrikcemi znemožnila
podnikání: „Současná dodělávající vládní kobyla prosadila pandemický zákon, který vyřazuje
demokratické kontrolní mechanismy a dává neúměrné pravomocí výkonné moci. Tento zákon
vykazuje některé znaky jako nechvalně známý zmocňovací zákon z Německa třicátých let. Současná
vláda volá po jeho dalším prodloužení. Nedopusťme to!“

Za množství hasičů, kteří přišli na demonstraci ve svých uniformách, promluvil jejich zástupce,
dobrovolný hasič Tomáš Janda. Odmítl nátlak, který je ze strany státu vyvíjen formou povinného
očkování na příslušníky uniformovaných složek státu, mezi které patří hasiči, policisté i záchranáři.
V prohlášení hasičů, které bylo na demonstraci přečteno, se jasně vymezili proti státnímu nátlaku,
jenž jim pod hrozbu propuštění nařizuje povinné očkování.

„My všichni kterých se povinné očkování týká, jsme pouze první fází očkovací mašinérie. Na řadu
potom přijdou další skupiny občanů  a nakonec úplně všichni – včetně dětí. My sloužíme státu, a stát
to jsou občané. Teď nás chce vláda rozdělit, ale brzy budeme všichni na jedné lodi. My, kterých se
povinné očkování týká, se dostáváme do morálního dilematu. Jak máme sloužit státu, jehož výkonná
moc jde proti vlastním lidem? Pokud nechceme odejít, zapojme se do odborové organizace, která za
nás půjde do právního boje, a bude za námi stát a bránit nás. O instalaci totality u nás není pochyb,
proto vystupme z řady, vystupme z konformity, a postavme se společně proti tomuto zločinu proti
lidskosti.“

Za policisty promluvil příslušník městské policie Jaroslav Kužel, který rovněž odmítl nátlak na
povinné očkování. „Chci vám říci, že my, strážnici, to vidíme stejně jako vy. Červená linie byla
překročena tím, že vláda rozdělila lidi na dvě kategorie. Vím, že významná část příslušníků
uniformovaných složek nikdy neshrbí před totalitou záda, a raději odejde od sborů. A když to jinak
nepůjde, založíme klidně vlastní,“ zakončil za bouřlivého potlesku městský policista.

https://deklaracelekaru.cz/


Pečovatelka v domě seniorů Věra Bouřová poděkovala všem, kteří se nenechali naočkovat. „Povinné
očkování je další krok k likvidaci nás všech. O zdraví tu vůbec nejde.“ Upozornila rovněž na
skutečnost že máme jako občané právo na odpor, neboť je to zakotveno v Listině základních práv a
svobod, která je součástí naší ústavy. Právo na odpor je podmíněno omezováním demokratických
práv a svobod, k čemuž právě v naší zemi dochází.

Student Masarykovi univerzity v Brně Lukáš Cochlar promluvil za nepodvolené studenty, kteří se
odmítli podřídit vládním nařízením, a nadále vzdorují nátlaku. Studenti se podle něho stále více
probouzejí a ve stále větší míře se zapojují do protestů proti vládním restrikcím, kterým jsou na
fakultách vystaveni. „Chceme docílit toho, aby se na fakultách vedla svobodná diskuse. I když se zdá,
že situace je stále horší, zdání někdy klame. Pamatujme na to, že před úsvitem je největší
tma,“ zakončil svůj projev, a přítomní jej podpořili skandováním „Studenti, do toho!“.

Jak uvedl při ukončení průvodu na Hradčanském náměstí jeden z pořadatelů Jakub Olbert, příští
akce “zimní revoluce” proběhne před Českou televizí, která se kádrováním pozvaných hostů podle
přání vlády, tak jako tomu bylo v případě pořadu Máte slovo, otevřeně postavila proti vlastním
občanům. Přítomné vyzval, aby si na protestní demonstraci, jejíž datum bude ještě upřesněno, vzali
před Českou televizi hrnce, pokličky a vařečky, aby tak symbolickým hlukem přhlušilil lživé zprávy,
které tato fakticky státní televize vysílá.

Že by diktatura tentokrát skutečně narazila? Tihle lidé reprezentují většinu, jejíž hlasy v nedávných
volbách nespravedlivým volebním systémem “propadly” – což umožnilo vytvořit vládu bruselské
menšiny. Ale ignorovaní se zjevně nevzdávají.

Že by počátek “pokličkové revoluce”?
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